
JEGYZŐKÖNYV 

Készült: a Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság 2008. szeptember 25-én 14:35 órai kezdettel a 
Monorierdő Község Polgármesteri Hivatal Dísztermében tartott rendkívüli nyílt ülésről

Jelen vannak: Dr.Práczki Péter bizottsági elnök, Tóth Attila, Lomen Attila bizottsági tagok

Tanácskozási joggal részt vesz: Vargáné Vass Éva jegyző, Sahin-Tóth Jenőné pü.csop.vez.
Meghívott: Juhász Sándor polgármester, Vad Mária alpolgármester, Szalai Gábor bizottsági elnök
Távollévő bizottsági tag: Záhonyi Zoltán, Kiss Dénes László

Dr.Práczki  Péter  bizottsági  elnök: Üdvözli  a  jelenlévőket.  Megállapítja,  hogy  a  bizottság 
határozatképes,  mivel  a  megválasztott  bizottsági  tagok  több,  mint  fele  (3  fő)  jelen  van.  A 
jegyzőkönyv vezetésére  felkéri  Sahin-Tóth Jenőnét.  A jegyzőkönyv hitelesítésére  felkéri  Lomen 
Attila bizottsági tagot. Egy napirendi pont, egy kérelem, mindenki megkapta.  

A bizottság levezető elnöke javasolja elfogadásra az alábbi napirendet:

1.) Előterjesztés Monorierdő Sport Egyesület kérelmére

A Pénzügyi  és  Területfejlesztési  Bizottság  a  napirendi  pontra  és   sorrendjére,  valamint  a 
jegyzőkönyvvezető személyére tett javaslatot 3 igen szavazattal elfogadja. 

1.napirend
Előterjesztés Monorierdő Sport Egyesület kérelmére

Dr.Práczki Péter bizottsági  elnök: bizottsági ülésen 400 E Ft -ban állapodtak meg, legalábbis ez 
szerepel javaslatként.  Az szeretné kérdezni evvel a 400 E Ft-tal.  Ha jól  emlékszik az egyesület 
költségvetése 1,6 M Ft volt. 
Tóth Attila bizottsági tag: a költségvetését nem tudják, a támogatás volt 1,5 M Ft. 
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: szeretné megkérdezni a tagok véleményét erről a 400 E Ft-ról.
Tóth Attila bizottsági tag: fenntartja az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság ülésén tett javaslatát, 
amely 250 E Ft.
Lomen Attila bizottság tag: az egyesület rajta kívül álló okok miatt került ilyen nehéz helyzetbe. 
Mérsékelt támogatást javasol. A 250 E Ft -ot megfelelőnek tartja.
Vad Mária alpolgármester: a múltkori bizottsági ülésen elhangzott háromféle variáció, szavaztak 
mind a háromról, úgy tudja 300 E Ft-ot is támogatták ketten, de végül is 400 E Ft-ot szavaztak meg. 
Ő akkor is 300 E Ft-ot javasolt, most is ennyit javasol.
Tóth Attila bizottsági tag: Kiss Dénes László bizottsági tag véleményét mondja el, aki megkérdezte, 
hogy miért nem szed az egyesület egy jelképes 100 Ft-ot, és akkor tudná az egyesület a tagjainak a 
számát, és 250 E Ft-ot javasol, de mivel nincs itt szavazati joga nincs, de tolmácsolta a véleményét.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: van-e még valakinek hozzászólása a jelenlévők közül? Egyenlőre 
2 db 250 E Ft -os ajánlat hangzott el, kér bizottsági tag részéről.
Szalai Gábor bizottsági elnök:  honnan lenne az összeg fedezete? Van valakinek javaslata?
Tóth Attila bizottsági tag: van javaslata.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: számára teljesen új volt ez az egész a tegnapi nap tudta meg, nem 
volt ideje. Sahin-Tóth Jenőnével beszélt, és kérdezte is, hogy honnan lehetne azt az akkor még 400 
E Ft -ot előteremteni, akkor nem volt válasza erre, most megint megkérdezi.
Sahin-Tóth Jenőné pénzügyi csoportvezető: a bizottsági tagoktól várja  a javaslatokat.
Tóth  Attila  bizottsági  tag: ha  jól  emlékszik  a  féléves  beszámolókor  19  M Ft  pluszt  kapott  az 
önkormányzat, amit kétfajta alapba helyezett el az önkormányzat. A személyi juttatások és szociális 
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előirányzatra  kellett  tenni  azt  az  összeget,  és  már  akkor  szóra  került,  hogy  ez  az  összeg 
valószínűsíthetőleg nem ezen a helyen fog az egész összeg szerepelni. Az lenne a javaslata, hogy 
ebből az összegből, a személyi juttatásokról csoportosítsanak át az általános tartalékra, és 500 E Ft-
ot a szociális juttatásokból is. Úgy tudja az Egészségügyi és Környezetvédelmi Bizottság is jelezte, 
hogy 40 E Ft -ra lenne szüksége az Egészségnap megszervezéséhez.
Vargáné Vass Éva jegyző: 150 E Ft átcsoportosítás történhetne a személyi juttatásokból a ügyviteli 
és számítástechnikai eszközök beszerzésére
Tóth Attila bizottsági tag: a javaslata szerint így nem kellene folyamatosan költségvetési rendeletet 
módosítani, hanem ebből a tartalékból történhetne a kifizetés.
Vad Mária alpolgármester: a 300 E Ft a tartalék alapból menne?
Tóth Attila bizottsági tag: az 1 M Ft teljesen az általános tartalékra menne.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: a személyi juttatásokból menni a tartalékba az 1 M Ft?
Tóth Attila bizottsági tag: igen az 1 M Ft a személyi juttatásokból, 500 E Ft a szociális juttatásokból 
kerülne át az általános tartalékra. Ez azt a cél is szolgálja, hogy a bizottságnak ne kelljen  rendkívüli 
ülést tartania, hanem az általános tartalék terhére vállalhat kifizetéseket.
Vargáné Vass Éva jegyző: 500 E Ft volt az általános tartalék előirányzata, melyből 50 E Ft már 
felhasználásra került.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: a személyi juttatásos alap, vagy hogy hívják ezt?
Vargáné Vass Éva jegyző: személyi juttatások előirányzata.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: a személyi juttatások előirányzata, ez most mennyi van benne?
Sahin-Tóth Jenőné pénzügyi csoportvezető: pontos összeget nem tud mondani, de kb. 226 M Ft.
Tóth Attila bizottsági tag: az egy millió forint előirányzat átcsoportosítását a személyi juttatásokból, 
a három intézmény között megosztva javasolja. 300 E Ft Polgármesteri Hivatal, 300 E Ft Csicsergő 
Óvoda, 400 E Ft Fekete István Általános Iskola.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: az egy millió forint 30-30-40%?
Tóth Attila bizottsági tag: igen, de ez már technika megosztás.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: az óvoda felültervezett,  az iskola alultervezett ez a kettő nem 
teljesen stimmel. A megosztás teljesen mindegy, arról van szó, hogy az 1 M Ft átmenjen-e, vagy 
sem.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: még egyszer személyi juttatások előirányzatból 1 M Ft a javaslat. 
A tartalék alapba, onnantól meg lehetne bontani. 
Tóth Attila bizottsági tag: igen, és a szociális juttatásokból is elvenne 500 E Ft-ot.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: miért?
Tóth Attila bizottsági tag: mert 1,5 M Ft -ot szeretne az általános tartalékra tenni.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: a szociális alapból miért venne el?
Tóth Attila bizottsági tag: mert az államtól többletként kapott összeg két előirányzatra került.  A 
személyi juttatások előirányzatra és a szociális juttatások előirányzatra.
Szalai Gábor bizottsági elnök: a szociális juttatásokból azért lehet elvenni, mert egyes helyeken túl 
lett tervezve az összeg. A Szociális és Közbiztonsági Bizottság javaslata szerint az iskola és az 
óvoda  alapítványának  szeretnének  pénzt  juttatni,  a  hátrányos  gyermekek  megsegítésére,  pl. 
tanulmányi versenyhez kötötten. Óvodának 100 E Ft-ot, iskolának 200 E Ft-ot.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: akkor most mit javasolnak?
Tóth Attila bizottsági tag: 500 E Ft-ot javasol elvenni a szociális juttatásokból.
Vad  Mária  alpolgármester: ha  a  szociális  alapból  akarnak  a  tartalékra,akkor  az  megint 
rendeletmódosítást jelent.
Dr.Práczki  Péter  bizottsági  elnök: a  pénzügyi  vezetőt  kérdezi  van-e  valamilyen  ellenvetése,  a 
személyi juttatásokból 1 M Ft, és szociális juttatásokból 500 E Ft átmozgatásával kapcsolatban a 
tartalékba.
Sahin-Tóth Jenőné pénzügyi csoportvezető: nincs ellenvetése.
Szalai Gábor bizottsági elnök: lehetne 600 E Ft-ot elvenni a szociális juttatásokból, és akkor jutna 
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pénz az alapítványokra, is a sport egyesületnek is.
Tóth Attila bizottsági tag: a testület soros ülésének napirendjén szerepel a költségvetési rendelet 
módosítása is. A közgyógyellátás szociális juttatásról kerülne át 300 E Ft a két alapítványnak. Szalai 
Gábor javaslata az, hogy ne 300 E Ft-ot mozgassanak át erről az előirányzatról, hanem 600 E Ft-ot. 
300 E Ft lenne a két alapítvány pénze, 300 E Ft pedig a sport egyesületé.
Szalai Gábor bizottsági elnök: azért teszi ezt a javaslatot, hogy talán így a bizottság könnyebben 
hozza meg a döntését.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: ami a szociális alapból 500 az most 6-ra vált át. Tehát akkor a 
szociálisról 600 nem pedig 5.
Szalai Gábor bizottsági elnök: a közgyógyellátás előirányzat terhére.
Vargáné  Vass  Éva  jegyző: a  pontosít,  az  ellátottak  pénzbeli  juttatása  előirányzatból,  a 
közgyógyellátási sorról kerül az átcsoportosítás.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: szavazzanak az összegről. Aki egyet ért azzal, hogy 250 E Ft-ot, 
vagy 300 ez a két alternatíva lesz. Akkor tegyék fel inkább a 300-ra.
Vargáné Vass Éva jegyző: a módosító indítványt kell először megszavazni. 
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: tegye fel a kezét aki a 250 E Ft támogatásra szavaz. 

A Pénzügyi  és  Területfejlesztési  Bizottság  1  igen  2  nem szavazattal  az  alábbi  határozatot 
hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének
Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottsága

93/2008. (IX.25.) PTB.
határozata

Monorierdő Községi Sportkör 250 000 Ft összegű kiegészítő támogatásáról

Monorierdő  Község  Önkormányzatának  Pénzügyi  és  Területfejlesztési  Bizottság  a  Monorierdő 
Községi Sportkört 250 E Ft összegű támogatására vonatkozó javaslatot elutasítja.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr.Práczki Péter bizottsági elnök

Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: tegye fel a kezét aki 300 E Ft támogatásra szavaz.

A Pénzügyi  és  Területfejlesztési  Bizottság  2  igen  1  nem szavazattal  az  alábbi  határozatot 
hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének
Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottsága

94/2008. (IX.25.) PTB.
határozata

Monorierdő Községi Sportkör 300 000 Ft összegű  kiegészítő támogatásáról

Monorierdő  Község  Önkormányzatának  Pénzügyi  és  Területfejlesztési  Bizottsága  javasolja  a 
Képviselő-testületnek, hogy a Monorierdő Községi Sportkört részesítse 300 E Ft összegű kiegészítő 
támogatásban, az általános tartalék terhére.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr.Práczki Péter bizottsági elnök
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Dr.Práczki  Péter  bizottsági  elnök: innentől  lenne  a  második  része  a  pénzügyi  fedezete. 
Összefoglalva a szociálisból 600 E Ft kerülne a tartalékba, és a személyi juttatásokból pedig 1 M Ft. 
Aki ezzel egyet ért tegye fel a kezét. 

A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság 3 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének
Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottsága

95/2008. (IX.25.) PTB.
határozata

Monorierdő Község Önkormányzat 2008.évi költségvetésről szóló 2/2008.
(II.06.)Kt.rendeletében szereplő általános tartalék előirányzatra való átcsoportosításról

Monorierdő  Község  Önkormányzatának  Pénzügyi  és  Területfejlesztési  Bizottsága  javasolja  a 
Képviselő-testületnek, hogy a  Monorierdő Község Önkormányzat 2008.évi költségvetésről szóló 
2/2008.(II.06.)Kt.rendeletében szereplő ellátottak juttatásai előirányzatról, a közgyógyellátási sorról 
600 E Ft-ot az általános tartalék előirányzatra csoportosítson át.

Határidő: azonnal, képviselő-testületi soros ülés
Felelős: Dr.Práczki Péter bizottsági elnök

Dr.Práczki  Péter  bizottsági  elnök: felolvassa  az  előterjesztésben  szereplő  határozat-tervezetet, 
megjelölve a támogatás forrását, az általános tartalék előirányzatot.  

A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság 3 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének
Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottsága

96/2008. (IX.25.) PTB.
határozata

Monorierdő Községi Sportkör kiegészítő támogatásának kérelméről

Monorierdő  Község  Önkormányzatának  Pénzügyi  és  Területfejlesztési  Bizottsága  javasolja  a 
Képviselő-testületnek, hogy a  Monorierdő Községi Sportkört 400 E Ft támogatásban részesítse, a 
Monorierdő  Község  Önkormányzat  2008.  évi  költségvetéséről  szóló  rendeletében  az  általános 
tartalék előirányzat terhére. 

Határidő: azonnal
Felelős: Dr.Práczki Péter bizottsági elnök

Több  napirendi  pont  nem  lévén  Dr.Práczki  Péter  bizottsági  elnök  megköszöni  a  Pénzügyi  és 
Területfejlesztési Bizottság munkáját és az ülést 14 óra 55 perckor bezárja.

K.m.f.

Dr.Práczki Péter                          Lomen Attila
bizottsági elnök        jegyzőkönyv hitelesítő

Sahin-Tóth Jenőné
jegyzőkönyvvezető 
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